
 

 

 

Fråga till Regionrådet Kenneth Backgård om skolhälsosamtalens framtid! 

Region Norrbotten och Norrbottens kommuner har haft ett mångårigt samarbete inom 

området barn och ungas hälsa där hälsosamtalen i skolan utgjort en betydelsefull källa till 

kunskap om hälsoläget. 

Nu framgår det att Region Norrbotten inte avser förlänga avtalet med kommunerna eller 

med befintlig konsult för att kunna genomföra hälsosamtal i skolan. 

Inom vuxenområdet har Region Norrbotten tydligt deklarerat att hälsosamtalen utgör en 

viktig evidensbaserad del i folkhälsoarbetet, tidig upptäckt av ohälsa och primärprevention. 

Rimligtvis utgör hälsosamtalen i skolan samma viktiga grund för hälsoarbetet, tidig upptäckt 

av ohälsa och primärprevention bland barn och unga.  

Min fråga till Regionstyrelsens ordförande Kenneth Backgård blir därför: 

Tycker du att det är ok att Region Norrbotten inte fortsätter stödja hälsosamtalen i skolan 

i länets kommuner? 

 

Glenn Berggård 

Vänsterpartiets regiongrupp 


